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BAMBOE VERKEERS-, PLAATSNAAM- EN STRAATNAAMBORDEN  
 
De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op maandag 11 maart 2019 
 
 
Overwegende dat: 

 De gemeente voor een grote duurzaamheidsopgave staat; 

 Traditionele borden worden gemaakt van aluminium en bij dat proces heel 
veel energie nodig is; 

 Bamboe CO2 neutraal geproduceerd kan worden. Bamboe neemt tijdens de 
bloei zelfs meer CO2 op dan dat er uitgestoten wordt tijdens de productie en is 
als product zeer gemakkelijk te reclycen; 

 Bamboe een natuurproduct is dat enorm snel groeit en bovendien ijzersterk is;  

 Een verkeersbord van bamboe iets duurder is in aanschaf, maar de verwachte 
levensduur is gemiddeld twee keer zo lang (bamboe 20-25 jaar; aluminium 12 
jaar).  

 
Van mening dat: 

 Verkeersborden en plaatsnaam- en straatnaamborden van bamboe helpen 
duurzaamheid van de stad een verdere impuls te geven en hierin de positieve 
ontwikkeling te versterken. 
 

 
Roept het college op: 
De voor- en nadelen van het gebruik van bamboe voor verkeers-, plaatsnaam- 
en straatnaamborden -bij vervanging van afgeschreven borden of 
nieuwplaatsingen- te onderzoeken en hierover terug te rapporteren aan de 
raad. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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